
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 26. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 960
Vil ministeren undersøge, hvorfor 1/3 af de afsonere, som får tilbudt fodlænke,
vælger at afslå, jf. at vi mangler fængselspladser og godt kunne bruge, at flere
tog imod fodlænke. Kunne det, altså efter undersøgelsens udfald være muligt
at afskaffe frivilligheden eller at gøre fodlænkeafsoningen mere lige med
fængselsafsoningen, således at der f.eks. blev givet "udgang"? Ministeren be-
des endvidere vurdere de to forslag.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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